

11 May 2010

11 مايو 2010

Ms. Maryam Buti Al Suwaidi
Deputy CEO for Legal Affairs
Securities & Commodities Authority
Abu Dhabi - United Arab Emirates

المحترمة
سعادة \ مريم بطي السويدي
نائب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة



cc. Ms. Fahima Al Bastaki
Senior VP – Market Development
Division
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

المحترمة
الأستاذة/فهيمة البستكي
نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated

**Telecommunications Company PJSC -
Notification of the resolutions passed at
a meeting of the board of directors of
the Company held on 10 May 2010**

**الموضوع : إخطار بنتائج إجتماع مجلس الإدارة
لشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش م ع الذي
عقد في 10 مايو 2010**

Dear Ms. Al Bastaki

تحية طيبة وبعد ،،،

Please be advised that a meeting of the Board of Directors of the Company (the "Board") was held at [1.00] p.m. on 10 May 2010 at Al Salam Tower in Dubai at which the Board approved the financial statement of the first quarter 2010, and passed resolutions to, amongst other things, recommend to shareholders attending (in person or by proxy) the Extraordinary General Meeting of the Company to be held at 10.00 a.m. on 11 May 2010 at Al Andalus Ballroom, Habtoor Grand Resort & Spa, Dubai (the "EGM") that (i) the Company's capital be increased from AED 4,000,000,000 to AED [4,571,428,571] by the issue of 571,428,571 new shares of nominal value AED 1.00 in the capital of the Company ("New Shares") pursuant to the rights issue announced by the Company on 19 April 2010; and (ii) the issue price of the New Shares be 1,75 per New Share.

يرجى العلم بأن إجتماع مجلس إدارة الشركة الذي عقد في الساعة 1.00 من بعد ظهر يوم الاثنين الموافق 10 مايو 2010 في مقر الشركة ببرج السلام ، في دبي.

وقد إعتد مجلس إدارة الشركة البيانات المالية للربع الأول من سنة 2010، و أوصى المساهمين في الشركة (أو من يمثلهم) لحضور إجتماع الجمعية العمومية غير العادية والذي سيعقد في 11 مايو 2010 في قاعة الأندلس بمنتجع وسبا حبتورغراندي في دبي للإدلاء بأصواتهم بشأن قرار رفع رأس مال الشركة من 4,000,000,000 إلى 4,571,428,571 وإصدار عدد وقدره 571,428,571 سهم جديد للشركة بموجب القرار الذي أعلنته الشركة في 19 أبريل 2010، وهو إصدار حقوق أولوية ستكون القيمة (1,75) للسهم الجديد.

Kind regards,

Mahmood Ahmad
Company Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير

محمود أحمد
أمين عام مجلس الإدارة